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Hoi allen,

Bedankt voor de helderheid. Ik sprak gisteren even en die gaf aan dat het behulpzaam zou zijn als wij (CZ) alvast op

medewerkersniveau met de NVZ en NFU willen bespreken of ze iets van een vergoeding willen voor vaccmatie

ziekenhuispersoneel. Eerder gaven ze aan te denken dat dat net als bij de griep niet nodig is. Daamaast zouden we dan

vragen of ze verder een beeld hebben wat ze van VWS nodig hebben.

Zal ik die stap even on holt zetten (we hebben ze nog niet benaderd), of is het juist behulpzaam als we ze op dat vlak alvast

aan het denken zetten/het gesprek met ze aan gaan?

Ik hoor het graag.

Groetjes,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEEBERET© invvis o>
Datum: dinsdag 01 dec. 2020 6:40 PM
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Onderwerp: RE: 201201 annotatie dgv instellingen

Hoi allen

Het klopt dat we nu vier partijen apart hebben uitgenodigd.

Blijft over het algemene overleg en de ziekenhuizen.

Eerst maar even dit. Staat op ons netvlies
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SA @minvws.nl>

Onderwerp: RE: 201201 annotatie dgv instellingen

Hoi [EIEN ie hieronder. Door dit bericht komenBE3-- ik erachter dat het overleg met de CZ-koepels nog niet opgepakt is,

klopt dat?

Wel belangrijk om even scherp te hebben voor we iets missen!

Groet,

van:IEEEEDN EEE invvis.o >

Verzonden: dinsdag 1 december 2020 18:13

)JERE@ minvws.ni>
minvws.n>; |EGE

Onderwerp: RE: 201201 annotatie dgv instellingen

Bedankt.

Als ik het goed begrijp gaat deze annotatie/dit overleg over LZ-instellingen en hun personeel en niet de ziekenhuizen?

De NVZ en NFU zitten hier niet bij toch? En de LHV ook niet?

Of gaat het wel over vaccineren van zorgpersoneel in den brede?

Enfin, als het over LZ-instellingen en hun personeel gaat, dan hoef ik denk ik niet mee te kijken (al ben ik er niet te beroerd voor

natuurlijk).

Ik hoor het graag. Ik zie net de mail van [EER verschijnen over voorbereiding op overleg met de LHV. Dat is meer in mijn
straatje®

=a
Van: SE)BEE© minvvs.ni>

Verzonden: dinsdag 1 december 2020 17:45

) minvws.nl>

minvws.nl>; )

Onderwerp: 201201 annotatie dgv instellingen

Bijgaand een concept annotatie voor DGV voor het overleg morgen met de instellingen over covid-vaccinatie. Willen jullie deze
zsm aanvullen, ook mbt de deelnemers?

Graag uiterlijk morgen 10u jullie reactie. Dank!

Groet


